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Skolebestyrelsesmøde 
28. april 2022 kl. 16:30 – 19:00 i skolens personalerum 

 
Forplejning til dagens møde: Steen 
Deltagere: Stine, Ane, Elin, Kasper, Sanne, Signe, Jacob, Ida, Ann-Sofie, FH, SG 
 

Dagsorden Referat 

Bemærkninger til dagsorden Godkendt 

Nyt fra elevrådet Intet  

Nyt fra Rettighedsrådet Arbejdsdag fredag, hvor de skal planlægge den kommende indsats. 

Endelige drøftelser 

Godkendelse af budget 2022 
Skolebestyrelsens budgetudvalg har været samlet den 5. april 
for at gennemgå årets budget. Udvalget indstiller på baggrund 
af mødet til, at bestyrelsen godkender budgettet.  
 

Vi besluttede, da vi lagde budget sidste år grundet nedlukninger, hjemmeundervisning og 
meget fravær, at fastholde alle ansatte i 2021 for at skabe kontinuitet og minimere 
usikkerhed. Vi anslog da et forventet underskud på 243.405 kr. Resultatet i 2021 landede på 
minus 209.736. Årets normeringsberegning viste et behov for at reducere 
medarbejderstaben for ikke at øge underskuddet til mere end en million uden handling.  
Der reduceres derfor med 2,5 stilling fra august 2022, men da det kun påvirker regnskabet i 
5/12-dele af året forventer vi et underskud på 961.261 i 2022. Reduktionen medfører en 
reduktion i månedlig lønudbetaling på ca. 110.000 kr., så vi afvikler gælden hastigt i 2023. 
 
Bestyrelsen godkendte budgettet. 

Skoleårets planlægning 22-23 

• Timefordelingsplan 

• Morgenbånd (understøttende undervisning) 

• Pauseplan 

• Årskalender (Musical) 

• Timefordelingsplanen videreføres som hidtil, så den følger den vejledende plan 

fra ministeriet. 

• Morgenbåndet reduceres med 10 minutter 

• Det første frikvarter forlænges med fem minutter og skoledagen forkortes med 

fem minutter. Det muliggør fortsat en morgenbånd med tid til læsning og 

samtidig er det en reduktion, der svarer til en fuldtidsstilling, som konsekvens på 

budget 2022.. 

• Der laves en årskalender, som følger kommunens ferieplan. Der fastlægges de 

faste aktiviteter og når planen er klar udsendes der en samlet plan til alle 

forældre. Musicalen fremrykkes til de to sidste uger af november 2022 af hensyn 

til risikoen for en genopblomstring af corona i vinterperioden. 

 

Foreløbige drøftelser 

Valgmøde til SB-valg 
Kort status på valgmødet i går den 27.4. Først om to uger 
kender vi dog det endelige kandidatfelt.  

 

Der mødte 5 forældre op til valgmødet. Én fra den siddende SB og 4 nye. Tre personer 
meldte sig som kandidater. Én ny forældre er fristet, men havde brug for at tænke over det. 
Sidste frist for kandidater til at melde sig er den 6. maj. 
Lige nu har vi kun tre bekræftede kandidater til de 7 forældreposter. 
 

Ukraine 
Orientering om den foreløbige skaleringsplan for skolernes 
modtagelse af forventede ukrainske elever.  

Odense Kommune har lavet en fælles indgang for alle ukrainske familier med skolesøgende 
børn. De starter alle på uddannelsescenteret i Schacksgade, hvor der er lavet et 
modtagetilbud, der tager imod, visiterer behov og giver undervisning. Efterhånden som 
familierne får permanente boliger og børnene vurderes parate, er det planen, at de skal 
indsluses på de lokale skoler. Men da ingen endnu kender omfanget af den samlede opgave, 
er der lavet en plan, der løbende kan skaleres til behovet. 
I første omgang forventer vi ikke en stor tilgang til MBS, da vi kun har få ledige boliger i vores 
område, har høje klassekvotienter og ingen ledige lokaler. På længere sigt kan det naturligvis 
ændre sig, hvis behovet vokser meget. 
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Orientering 

Nyt fra: 

• Pædagogerne 

• Lærerne 

• Ledelsen 

• Formanden 

• Udvalg 

• Andre 

 
Ny digital indcheckning i sfo er taget i brug. Både børn og voksne er glade for det. Især er det 
godt, at systemet taler sammen med Aula, så forældrebeskeder står på listen. 
 
Travlhed med skoleårets planlægning. 
Der indføres fra næste år to samarbejdsteams blandt lærerne, så de enten følger klasserne 
fra 1.kl -  mellemtrinet eller overtager klasser på mellemtrinet, som de så fører til eksamen. 
Formålet er at få længere forløb og færre skift for eleverne. 
 
 

Eventuelt Beklagelse over, at der på Aula optræder røde prikker, der viser ulæste opslag så langt 
tilbage i tråden, at det er umuligt at finde dem og få det læst. Ønske om at ulæste opslag kan 
søges frem, så de røde prikker kan fjernes. Skolen videregiver ønsket til vores IT-folk i Odense 
Kommune. 

Punkter til næste møde den 30.5.2022 
 

NB: Sidste møde i indeværende bestyrelse. Mødet afholdes hos Stine og afsluttes med fælles 
spisning. 

• Kickstart 

• Overlevering til den nye bestyrelse 

Pbv. Stine og Finn 


